

聖地牙哥北郡中文學校
二零一七年五月六日

老師：
班級：

第二十八週 學校聯絡事項

- 一、5/6 是 2017-18 學年度預註冊最後一天，請大家把握機會，時間是上午: 9:30am ~ 11:30am ; 下午 1:30pm ~ 3:00pm; 地點在 #706 教室。如有任何註冊相關問題請電郵 Register@NorthCountyChineseSchool.org
- 二、5/6, 12:15pm 於小禮堂 (Little Theater) 舉行中華文化聯誼會年度大會，請所有會員踴躍參加。
- 三、班爸班媽和已服務過的家長們，如果您還沒有領取您的"服務押金"，這星期六，5/6, 11:50am 以後請到 706 教室領取您的禮卡退費。
- 四、普通班轉學及插班考試及學分班插班跳級考試日期時間：6月3日 星期六。請上學校網站查詢詳細資訊 www.northcountychineseschool.org
- 五、本學年教室開放參觀日(Open House)將於 5/13 於各班舉行，敬邀全體家長參觀學生學習成果。詳細情形請洽各班老師。讓我們一起為孩子們的學習成果喝彩！
- 六、第二學期家長意見調查表已於本週發出，請家長填寫後交給老師或交至辦公室 (#703)。
- 七、本學年最後一週 5/20, 星期六，將於 Canyon Crest Academy 的 Proscenium Theater 舉行結業典禮。請支持學校各項活動，踴躍參加。參加表演的學生請依照老師指定時間集合，其他學生集合時間為 1:15pm，敬請家長們全力配合。地址：5951 Villiage Center Loop Rd, San Diego, CA 92130. 典禮時間: 1:30~3:30 pm。
- 八、本學年度班級認詞比賽已於上週於各班舉行，各班得獎名單將公布於學校網頁。
- 九、學校目前正在招募 2017-18 學年度校內各項比賽 (寫字、演講、朗誦/朗讀、卡拉 OK 歌唱) 召集人，歡迎有興趣的家長與教務組 Contest@NorthCountyChieseSchool.org 聯繫。也非常歡迎家長提供意見及籌辦新活動。
- 十、暑假何處學中文？北郡文教中心中文暑期班正接受報名，請上網查詢詳細資訊 www.northcountychineseschool.org
- 十一、駐洛杉磯台北經濟文化辦事處。橙縣華僑文教服務中心將從 5 月 7 日至 5 月 27 日舉辦臺灣傳統週。請上網查詢詳細資訊 www.ocac.net/la1

學生姓名 (Student Name): _____

家長簽名 (Parent Signature): _____

聖地牙哥北郡中文學校
二零一七年五月六日

老師：
班級：

Weekly Bulletin:

5/6/2017

1. The last day for 2017-18 school year Pre-registration is on 5/6, 9:30am ~ 11:30am and 1:30pm ~ 3:00pm in Room #706. Please direct your question(s) to Register@NorthCountyChineseSchool.org.
2. The 2017 SDCCA Annual Meeting will be held on 5/6, 12:15pm, in the Little Theater.
3. For room parents and parents that already volunteered during this school year and have not pick up your "Co-op deposit", please stop by room 706 after 11:50am this Saturday, 5/6, to pick up your gift card refund.
4. Regular Class and Credit Class Placement Test Date: Saturday, June 3, please visit <http://www.northcountychineseschool.org> for information.
5. **Mark your calendar!!** Our school's annual Open House will be held on 5/13. Please check with your teacher for time and details.
6. The 2nd semester parent survey has been distributed in class this week, please fill it out and return to your class teacher or school office (#703) at your earliest convenience.
7. The End-of-Year Ceremony will take place on 5/20, Saturday, at Canyon Crest Academy. Performing students, please meet up with your teacher according to teacher's directions. Other students, please meet up with your teacher at 1:15pm before admission. Address: 5951 Villiage Center Loop Rd, San Diego, CA 92130. Time: 1:30pm-3:30pm
8. The Chinese Phrases Recognition Contest was held last week in class and the results will be announced on the school web site.
9. **Calling ALL PARENTS!!** All school wide contests will be conducted by "Contest Committee" (Writing, Speech, Poetry Recital, Karaoke Singing Contests) formed by parents in 2017-18 school year. Parents are strongly encouraged to participate and form the committee for various contests (or any new contest/event). If you are interested or want to learn more about it, please email Contest@NorthCountyChineseSchool.org for more details.
10. Continue to learn Chinese in the summer! SDCCA Learning Center Chinese Summer Program is accepting online registration. Please visit <http://www.northcountychineseschool.org> for information.
11. Culture Center of T.E.C.O. in Los Angeles will host Taiwan American Heritage week from 5/7-5/27. For me detail please visit www.ocac.net/la1

學生姓名 (Student Name): _____

家長簽名 (Parent Signature): _____